
 

 

 

 

            
         Mgr. Dušek, radní 
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Interpelace 

 

Vážený pane radní, 

v letošním roce je velmi důležité, aby se děti dostaly na prázdninové tábory.  Rok pandemie se 
negativně promítl  i do finanční situace mnoha rodin.  Určitou pomoc mohly rodiny čerpat i v rámci 
programu Aktivní město.      

Tento fond je zatím pro letošní rok vyčerpán. Žádám Vás tedy o projednání  doplnění finančních 
prostředků do tohoto  fondu v RMČ s termínem plnění okamžitě a o zveřejnění  informace o možnosti 
dalšího čerpání z tohoto fondu. 

Děkuji, 

Josef Cuhra 

 

    

 


